
Beste Raadsleden 
 
Ik vind het onvoldoende duidelijk waarom op het punt parkeerkosten geen duidelijker signaal 
gegeven wordt hoe de lasten beter verdeeld (moeten/zullen) worden over de kernen, zo te zien 
betaald – alleen- de bussumse bevolking meer aan parkeerheffing en parkeervergunning dan de 
boa’s en wegen in de gehele gemeente gooise meren 
Ik heb al aangegeven dat ik dat onjuist vind en zie niet waarom parkeerheffingen niet als leges- strak 
kostendekkend- geregeld kunnen worden. 

 
 
Wat mij ook verbaasd is de in programma 1 gestelde kostenpost voor raadsondersteuning van 
€855.000,00, welke zaken worden hier uit bekostigd; griffier + notulisten, zo veel mensen/uur zijn dat 
toch niet?? 
Misschien nog ook de vergoeding voor raadsleden en hun computer, maar dat is ook maar weinig 
vergeleken dit bedrag 
 
Wat ik miste in de stukken was de aparte verantwoording van specifieke kosten/baten posten die 
met de fusie te maken hebben waar tegenover de degressieve uitkering van het rijk staat. 
Ik zie wel wat bij algemene reserve maar dat is summier 
Het lijkt mij ook voor feedback richting landelijke politiek zinvol dit goed bij te houden want fusie of 
gemeenschappelijke regelingen zijn vaak voorkomende dilemma’s 
 
Verder is het mij niet duidelijk hoe vanuit het aanvaarde raadsprogramma mandaten door de raad 
aan B&W gegeven worden om naar goedbevinden te handelen, zonder dat de raad hierover eerst 
geïnformeerd wordt. 
Als een gebudgetteerde zaak niet doorgaat, is dat dan een vrij budget of gaat het terug naar 
algemene middelen? 
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